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，摩I壓公司 正式宣佈在一九八七年七月二日卑詩省證 
券處已接納本公司一九八七年四月三十日之招股書•

USAVE FOODS LTD. is pleased to announce that a Receipt was 
issued by the British Columbia Securities Commission on July 2, 1987 for 
its Prospectus, dated April 30, 1987.

根據招股書，慳慳公司發行五十萬普通股，每股壹元
•該筆集資連同銀行方面提供信貸及本身已有之流動資 
金，將用以開設慳慳公司第二間超級市塲，並購進該新 
市塲所需存貨，以及留作儲備流動資金•

U-Save is offering for sale pursuant to this Prospectus 500,000 com­
mon shares at a price of $1.00 per share, with the proceeds to be used, 
together with bank financing and existing working capital, to finance the 
capital expenditures to be incurred in the establishment by U-Save of its 
next store, to purchase inventory for this store, and to provide a reserve for 
working capital purposes. 本通吿並非作爲招股之用，而唯一去招股乃通過所發 

出之招股書• 台端如需要更詳盡資料有關慳慳公司及 
其上市股票之招股書，請與本公司之財務代理( Brink, 
Hudson & Lefever Ltd., )何亨利先生聯絡•
地址：1500-666 Burrard Street, Vancouver, B.C.,

電話：(604)688 -0133

This advertisement must not be construed as an offering of securities, 
which is being made only pursuant to the above-mentioned Prospectus. 
For further information regarding U-Save Foods Ltd. and the securities be- 
ing offered for sale pursuant to its Prospectus, you may wish to contact Mr. 
Henry Ho, a registered securities representative with our fiscal agent, 
Brink, Hudson & Lefever Ltd., of 1500 -666 Burrard Street, Vancouver, B.C., 
telephone (604) 688-0133.
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